

RFP NRCan-5000019358A - Amendment# 1

B2 Point Rated Technical Criteria

In the table, delete the row for criteria 06 at its entirety
 Replace with

06	Approach and Methods comprehension of the NRCan program needs and objectives, and current challenges facing the development of a chromite industry in Canada.	- bidder demonstrates little understanding of the goals of the NRCan chromite program; primarily repeating information already provided in the RFP (1 points) - bidder demonstrates a clear understanding of the goals of the NRCan chromite program, and challenges facing the development of a chromite industry in Canada (2 points) - bidder not only demonstrates a clear understanding of the NRCan chromite program goals and challenges facing the development of a chromite industry in Canada, but adds insights based on their own experience in this area (5 points)	5	
----	---	--	---	--

.....

DDP NRCan-5000019358A - Modification# 1

B2 Critère cotées

Dans le tableau supprimer la rangée du critère 06 dans son entièreté
 Remplacez avec ce qui suit :

06	Approche et méthodes Compréhension des besoins et des objectifs de programme de RNCan et des défis actuels associés au développement d'une industries de chromite au Canada.	- Le soumissionnaire démontre peu de connaissance des objectifs du programme pour la chromite de RNCan; il reprend surtout l'information déjà fournie dans la DP. (1 point) - Le soumissionnaire démontre une compréhension claire des objectifs du programme pour la chromite de RNCan et des défis associés au développement d'une industrie de chromite au Canada. (2 points) - Le soumissionnaire démontre non seulement une compréhension claire des objectifs du programme pour le chromite de RNCan et des défis associés au développement d'une industrie de chromite au Canada, mais aussi des observations tirées de son expérience dans le domaine. (5 points)	5	
----	--	---	---	--